
強制性持續專業進修計劃將於	 	 	 	
2025年向新持牌人推出
Mandatory Continuing Professional Development ("CPD")
Scheme to be launched in 2025 for new licensees 

監管局將於2025年首季推出《第一階段
的強制性持續專業進修計劃》。強制

性計劃對象為於實施日期後參加並通過資格
考試而獲取相關牌照的人士。一年牌照的持
有人其進修要求為牌照有效期內取得4個持續
專業進修學分。對於牌照有效期為2年的持牌
人，他們需要在申請牌照續期前，累積獲取
總共8個持續專業進修學分。

強制性計劃的實施日期及指引將容後公布，
有關計劃詳情，請瀏覽監管局網頁: www.eaa.
org.hk/zh-hk/CPD-Scheme/Mandatory-CPD-
Scheme

全新網上學習活動  -「執業通告精選系列」

監管局推出全新的「執業通告精選系列」網
上學習活動。此系列將結集同一主題的執業
通告，透過互動的情境模擬以及各種趣味小
測試，讓持牌人更輕鬆地掌握實務工作中需
要注意的相關執業通告！

The EAA is going to launch the Phase I of Mandatory CPD Scheme in 

the first quarter of 2025. The targets are individuals who are going 

to take and pass the qualifying examinations of the EAA, and obtain 

relevant licences after the implementation date. The CPD requirement 

for a licensee holding a one-year licence is to obtain 4 CPD points within 

the licence validity period. For licensees whose licence is valid for 2 years, 

they need to accumulate a total of 8 CPD points prior to applying for 

licence renewal. 

The implementation date and the guidelines of the scheme will be 

announced in due course. For details of the scheme, please visit: www.

eaa.org.hk/en-us/CPD-Scheme/Mandatory-CPD-Scheme

New series of e-Learning programmes - 	
Highlights of Practice Circulars

The EAA has launched a new series of e-Learning programmes namely 

“Highlights of Practice Circulars”. This series will consolidate Practice 

Circulars on a common theme and through interactive scenario 

simulations and various interesting quizzes, assist licensees in easily 

grasping the relevant Practice Circulars they need to focus on in their 

practical work.

歡迎持牌人登入電子服務參加上述的網上學習活動！
Licensees are welcome to log in the e-Services and join the above e-Learning programmes.

首兩個課程現已推出，詳情如下︰                            The first two courses have now been launched, details as follows:

課程名稱
Programme Title

課程內容
Content

 課程長短
Course Duration

學分
CPD Point

執業通告精選系列 - 
有關發出廣告宣傳的注意事項*
Highlights of Practice Circulars - Points to 
Note on the Issue of Advertisements*

簡介有關就廣告宣傳發出的執業通告的重
點內容及須注意的事項
Introduction to the contents of Practice 
Circulars related to advertisements

16 分鐘 minutes 0.25

執業通告精選系列 - 
有關一手住宅物業銷售須知*
Highlights of Practice Circulars - Points 
to Note on First Sale of Residential 
Properties*

簡介有關就一手住宅物業銷售發出的執業
通告的重點內容及須注意的事項
Introduction to the contents of Practice 
Circulars related to First-sale Sites of 
Residential Properties

26 分鐘 minutes 0.5

*  暫時只提供中文版本；英文版本製作中 * Currently available in Chinese only; English version under preparation

全新網上學習活動  -「執業通告精選系列」
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